
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 511
van ELS ROBEYNS
datum: 27 april 2016

aan LIESBETH HOMANS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BINNENLANDS BESTUUR, 
INBURGERING, WONEN, GELIJKE KANSEN EN ARMOEDEBESTRIJDING

Gelijke kansen  -  Regionale antennes (2)

Ik verwijs naar mijn schriftelijke vraag nr. 66 van 22 oktober 2015, waarin ik peilde naar 
de intentie van de minister om een specifieke structuur vast te leggen op Vlaams niveau, 
waarbij rekening wordt gehouden met het gat dat dreigt te ontstaan als de provincies 
geen verticaal, extern, specifiek gelijkekansenbeleid meer mogen voeren. En zo ja, of de 
taken die nu door het provinciale niveau worden gedragen, door die nieuwe structuur 
worden overgenomen en of de minister overweegt om in deze structuur de huidige 
provinciale gelijkekansencoördinatoren over te nemen. 

In haar antwoord gaf de minister aan dat de oefening van de inventarisatie van die taken 
nog volop lopende was en dat het een beetje te voorbarig was om al conclusies te 
trekken uit die oefening.
 
1. Zijn de onderzoeken en inventarisaties waarvan sprake was, momenteel afgelopen? 

Zo ja, wat zijn de resultaten?

2. Welke conclusies heeft de minister uit die resultaten getrokken?

3. Hoe vertaalt de minister de resultaten en de conclusies naar een beleidsvisie?



LIESBETH HOMANS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BINNENLANDS BESTUUR, 
INBURGERING, WONEN, GELIJKE KANSEN EN ARMOEDEBESTRIJDING

ANTWOORD 
op vraag nr. 511 van 27 april 2016
van ELS ROBEYNS 

De fase van inventarisatie is afgelopen. Er zijn echter nog geen definitieve beslissingen 
genomen m.b.t. de toekomstige vormgeving en concrete aanwending van de middelen 
die overkomen van het provinciale niveau naar Vlaanderen.  


